
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Klima-, energi- og bygningsministeren

Dato: 13. december 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Samrådsspørgsmål Q
I forlængelse af ministerens svar på FLF alm. del - samrådsspørgsmål L, hvor
ministeren oplyste, at han skulle til Bruxelles i løbet af uge 50, bedes ministe-
ren redegøre for forhandlingerne og resultatet af møder om PSO- afgiften, der
er ført ved denne lejlighed, herunder uddybende redegøre for i hvilket omfang
disse har bidraget til en løsning på den meget alvorlige situation den danske
gartnerisektor aktuelt er i.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Christian Schmidt (V) og Erling
Bonnesen (V).

På udvalgets vegne

René Christensen
formand

1/1

Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 2013-14
FLF Alm.del  Samrådsspørgsmål Q
Offentligt


